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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR LUKA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  024-05/22-01/2 
URBROJ:  2170-1-09-10-22-16 
Rijeka,  28. rujna 2022. 
                   
 
 
              

ZAPISNIK 
39. SJEDNICE VMO LUKA 

 
 
39. sjednica VMO Luka održana je 28. rujna 2022. (srijeda) s početkom u 17.00 sati, u 
prostorijama MO Luka, Verdieva 11. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Stefan Mataja Mafrici, predsjednik VMO 

 Mladen Pantar, zamjenik predsjednika VMO 

 Daniela Maras Vukušić, članica VMO 

 Joško Vitezica, član VMO 

 Daina Glavočić, članica VMO 

 Miomira Milovanović, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

  
 
Usvajanje Zapisnika sa 38. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Luka: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Predsjednik VMO Luka, gdin. Stefan Mataja Mafrici pozdravio je prisutne i predložio slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

 
1. Prijedlog izmjene financijskog plana za razdoblje 2023.- 2025. godine 
2. Komunalna pitanja – Dopisi građana 
3. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
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AD 1 

Vijeće je raspravljao o mogućnosti smanjenja troškova financijskog plana za  razdoblje 2023. – 
2025. godine. Nakon rasprave Vijeće je donijelo slijedeći  zaključak: 
Zaključak: 
Budući da su svi programi VMO Luka tradicionalnog karaktera te kako mandat ovog saziva ističe 
krajem godine, Vijeće se ne slaže sa zaprimljenim prijedlogom izmjena financijskog plana. 
 

AD 2 
Vijeće je ponovo zaprimilo dopis predstavnice stanara Zagrebačke ulice kućni broj 16 u kojem 
navodi da još uvijek nije odrađeno asfaltiranje prekopa u dijelu Zagrebačke ulice od kućnih brojeva 
16 do 21a. 
Zaključak: 
Uputiti će se požurnica nadležnim službama. 
 
AD 3 
Vijećnik Joško Vitezica predložio je Vijeću da se program Udičarenje čije je održavanje bilo 
predviđeno u sklopu Dana MO a odgođeno je zbog loših vremenskih uvjeta, održi u subotu 
29.10.2022. godine. 
Zaključak: 
Vijeće je podržalo prijedlog. 
 
Vijećnica Daina Glavočić ukazala je na problem sa lošim održavanjem prometnica te na ulegnuće 
na cesti u Ulici Riva kod antikvarijata.  
Zaključak: 
Uputiti će se dopis nadležnim službama. 
 
Raspravljalo se i o održavanju zbivanja povodom Božićno-novogodišnjih blagdana u Vredijevoj 
ulici kada se stanovnici susreću s problemom prevelike buke, preglasne muzike i smećem koje 
posjetioci i zakupci ostave za sobom. 
Predloženo je da se uputi dopis i skrene pažnja organizatorima kako se ne bi ponovili 
prošlogodišnji propusti. 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Luka 
 

Miomira Milovanović Berić Stefan Mataja Mafrici 
 


